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Abstract (en)
In a circuit arrangement for the radio-frequency operation of low- pressure discharge lamps (LP), a PTC thermistor (KL) is integrated in the
network circuit adjacent to the resonant capacitor (C3), which thermistor provides suitable preheating of the electrodes (E1, E2). In addition, the
circuit arrangement contains a relay (RL), with which the thermistor (KL) can be isolated from the circuit by means of a switch (S) in series with
the thermistor (KL), the thermistor (KL) serving as a timer for controlling the relay (RL). In this way it is possible to eliminate further heating of
the thermistor (KL) after a suitable preheating time of the electrodes (E1, E2) and thus to keep the power loss of the circuit arrangement small.
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Abstract (de)
Bei einer Schaltungsanordnung zum hochfrequenten Betrieb von Niederdruckentladungslampen (LP) ist in dem Neizkreis neben dem
Resonanzkondensator (C3) ein Kaltleiter (KL) integriert, der für eine entsprechende Vorheizung der Elektroden (E1, E2) sorgt. Außerdem
beinhaltet die Schaltungsanordnung ein Relais (RL), mit dem mittels eines Schalters (S) in Reihe zum Kaltleiter (KL) der Kaltleiter (KL) von der
Schaltung abgetrennt werden kann, wobei der Kaltleiter (KL) als Zeitglied für die Steuerung des Relais (RL) dient. Damit ist es möglich, nach
einer entsprechenden Vorheizzeit der Elektroden (E1, E2) eine weitere Heizung des Kaltleiters (KL) zu unterbinden und so die Verlustleistung der
Schaltungsanordnung klein zu halten.
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